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Med ”SAS-Janne” vid rodret närmade sig svensk tennis en 
ekonomisk kraschlandning. Själv hoppade Jan Carlzon av innan 
smällen.  
Ansvarslöst!  

Jag önskar att Jan Carlzon på nästa helgs årsmöte i Stockholm hade tvingats förklara för 
tennisförbundets medlemmar hur verksamheten kunnat gå runt 13 miljoner back de senaste 
sex åren.  
Önskar också att den välfriserade näringslivsprofilen stannat kvar i någon form för att hjälpa 
till att bygga nytt av vrakdelarna.  
Nu pep han i stället bara iväg efter förra årsmötet då han avtackades för sin nioåriga 
ordförandeperiod.  
Carlzon ska inte lastas för allt som gått snett men som ordförande bar han ändå det yttersta 
ansvaret.  
Nu blir det andra som får stå till svars.  
Främst då nye ordföranden Stefan Dahlbo, tidigare vice ordförande och vd i Öresund.  
Varför drog inte han i nödbromsen?  
Och varför gjorde inte styrelseledamoten och SCA-chefen Jan Johansson det?  
Näringslivstoppar som handskas ovarsamt med andras pengar är i-sig inget nytt. I 
tennisförbundets fall har Carlzon & Co gjort satsningar – på bland annat hundraårsjubileét – 
trots att det saknats pengar.  
Nu vill styrelsen att medlemmarna ska betala en del av kalaset genom höjd medlemsavgift.  
Far och flyg!  
Toni kommentar: 
Tyvärr är det väl så att många som låter sig bländas av media fokuseringen som är 
iscensatt av skickliga PR konsulter, att Janne fick hela SAS att gå i konkurs det förtigs 
effektivt, hans inblandning i IT bubblan och flykten bort från Stureplan till England där 
Janne upptäckte stor i Sverige och liten i England inte passade egot, det finns någon 
klipsk analytiker som skrev – när Janne kommer in då är det dags att lämna. 
I vart fall är flopparna besvärande många och PR genierna håller Janne om ryggen. 


